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一、 依據:本校「學生宿舍管理辦法」第柒條第一項第三款辦理。 
Article 1. Basis 
The Guidelines shall be implemented in accordance with Article 
7.1.3 of the Student Dormitory Regulations of the university.  
二、  目 的 : 

為方便男五舍及女五舍住宿生存放食物，提升優質住宿品質，特訂
定本管理要點。 

Article 2. Purpose  
The Guidelines are formulated for the purpose of facilitating food 
storage by the boarders residing in Male Student Dormitory 5 and 
Woman Student Dormitory 5 and enhancing the accommodation quality 
of these dormitories.  

三、申請資格： 

        男五舍及女五舍住宿生。 
Article 3. Eligibility for Application 

Applicants must be boarders residing in Male Student Dormitory 5 and 
Woman Student Dormitory 5.  
四、  核定規格： 

一般寢室以容量 100 公升為上限，家庭房以 130 公升為上限。 
Article 4. Approved Specifications 

The maximum refrigerator capacity is 100 liters  for general rooms and 130 
liters for family apartments. 

五、 申請流程:申請單至住輔組網頁下載，以寢室為申請單位，且一間寢室只能 

申請放置一台冰箱，需所有室友同意設置並簽署，申請單送至住輔組審核， 核
可後領取「冰箱使用核可單」。 

Article 5. Application Process 
The applicant should download the application form from the 
website of the Student Housing Guidance Section. Applications are made 
on a per room basis, and only one refrigerator  is allowed in each 
room. Consent in writing should be obtained from all roommates. 
An application form should be submitted to the Student Housing 
Guidance Section for review. The Approval Form for Refrigerator Usage is 
issued after an approval is granted. 

六、  申請使用規則： 

1. 為維護公共安全，避免發生危險，使用寢室內既有配置之插座，勿使用
延長線及多孔插座。 

2. 請將「冰箱使用核可單」貼於冰箱右上方。 

3. 申請人如異動寢室，需依照申請流程重新申請。 

4. 申請使用期間，若有任一室友提出異議要撤銷時，亦須經同寢室全體室友同意後
始得撤銷。 

Article 6. Usage Application Rules 
1. To ensure public safety and prevent accidents, a refrigerator 
must be directly connected to power sockets in a room; extension 
cords and multi-hole sockets may not be used. 
2. Please display the Approval Form for Use of Refrigerator  at the 



upper-right corner of the refrigerator.  
3. If the applicant transfers to another room, he or she must 
resubmit a new application in accordance with the application 
process. 
4. During the approved usage period, if a roommate objects to the 
use of the refrigerator and requests a cancellation, the cancellation 
may only be made with the consent of  all roommates. 

七、本辦法經宿舍管理委員會議通過後，送學生事務會議核備後公佈實施，修 

正時亦同。 
7. After the Guidelines are approved by the Dormitory Management Committee Meeting, they 

shall be submitted to the Student Affairs Meeting for review and approval and subsequently 
announced for implementation; this process also applies to amendments to the Guidelines. 

 
 



國立陽明大學學生宿舍男五舍及女五舍住宿生使用冰箱申請單 

Refrigerator Application Form for Boarders in Male Student 

Dormitory 5  and Woman Student Dormitory 5 of National Yang-

Ming University 
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冰箱規格 

Refrigerator Specifications 
廠牌: 

  Brand: 

型號: 

  Model: 

冰箱內容積: （公升） 

Refrigerator capacity:   (Liter) 

Applic

ation 

Rules 

1. 為維護公共安全，避免發生危險，使用寢室內既有配置之插座，勿使用延長線及多孔插

座。 

1. To ensure public safety and prevent accidents, a refrigerator must be directly 
connected to power sockets in a room; extension cords and multi -hole sockets 
may not be used. 

2. 請將「冰箱使用核可單」貼於冰箱右上方。 

2. Please display the Approval Form for Use of Refrigerator at the upper-right corner of the 
refrigerator. 

3. 申請人如異動寢室，需依照申請流程重新申請。 

3. If the applicant transfers to another room, he or she must resubmit a new 

application in accordance with the application process.  

4. 申請使用期間，若有任一室友提出異議要撤銷時，亦須經同寢室全體室友同意後使得撤
銷。 
4. During the approved usage period, if a roommate objects to the use of the 
refrigerator and requests a cancellation, the cancellation may only be made with the 
consent of all roommates.  
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姓名：＿＿＿＿＿＿＿＿＿  姓名：＿＿＿＿＿＿＿  

Name: ＿＿＿＿＿＿＿＿＿  Name: ＿＿＿＿＿＿＿  

姓名：＿＿＿＿＿＿＿＿＿  

Name: ＿＿＿＿＿＿＿＿＿   

 

住宿輔導組 

Student Housing Guidance Section 

 

 

 

 



冰箱使用核可單(請貼在冰箱右上方) 

Approval Form for Refrigerator Usage 

(Please display at the top-right corner of the refrigerator) 

申請人姓名：  舍別與寢室號碼:   

Applicant's name:     Dormitory no. and room no.:      
 

冰箱內容積: 公升 申請設置期間:   

Refrigerator capacity: Liters Set-up period:   
 

申請日期：   

Date of application:   
 

 

住宿輔導組： 

Student Housing Guidance Section: 


